
Nr BOA.0002.2.10.2021 

RADA MIEJSKA PNIEWY 

 

PROTOKÓŁ NR XXXV/21 

z XXXV sesji Rady Miejskiej Pniewy,  

odbytej w dniu 25 listopada 2021 r.  

w auli Liceum Ogólnokształcącego w  Pniewach  

ul św. Ducha 11 

 

XXXV sesję Rady Miejskiej Pniewy rozpoczęto w dniu 25 listopada 2021 r.  

o godz. 15.30 i zakończono w dniu 25 listopada 2021 r. o godz. 19.30. 

 

Na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczyło 14 radnych. 

Nieobecny Radny Jacek Siminiak 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Burmistrz Gminy – Jarosław Przewoźny 

2. Zastępca Burmistrza – Józef Ćwiertnia 

3. Skarbnik Gminy – Elżbieta Bandurowicz 

4. Pracownicy Urzędu Miejskiego Pniewy  

5. Kierownicy gminnych jednostek organizacyjnych  

Lista obecności gości stanowi załącznik 2 do niniejszego protokołu  

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym.  



8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2020/2021, w tym o 

wynikach:  

1) egzaminu ósmoklasisty, egzaminu maturalnego i egzaminu potwierdzającego 

kwalifikacje w zawodzie, z uwzględnieniem działań podejmowanych przez szkoły 

nakierowanych na kształcenie uczniów ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi, w 

szkołach tych typów, których prowadzenie należy do zadań własnych jednostki 

samorządu terytorialnego; 

2) nadzoru pedagogicznego sprawowanego przez kuratora oświaty lub właściwego 

ministra  w szkołach i placówkach tych typów i rodzajów, których prowadzenie należy 

do zadań własnych jednostki samorządu terytorialnego”.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu współpracy Gminy Pniewy z organizacjami 

pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w roku 2022”. (druk 279/21) 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Ochrony Zdrowia 

Psychicznego w Gminie Pniewy na                            lata 2022-2024. (druk 280/21) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii pod 

nazwą Gminny Program Przeciwdziałania Uzależnieniom w Gminie Pniewy na rok 2022. 

(druk 281/21) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu finansowania przedsięwzięć związanych 

z likwidacją wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Pniewy w latach 2021-2022. 

(druk 282/21) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zbycie nieruchomości lokalowej w miejscowości 

Pniewy. (druk 283/21) 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zbycie nieruchomości lokalowej w miejscowości 

Pniewy. (druk 284/21) 

15. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenu aktywizacji gospodarczej przy ul. Poznańskiej w Pniewach. (druk 285/21) 

16. Podjęcie uchwały w sprawie dotacji na sfinansowanie prac przy zabytku – budynku 

kościoła pw. św. Wawrzyńca w Pniewach. (druk 286/21) 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Gminy Pniewy. (druk 287/21) 

18. Podjęcie uchwały w sprawie diet radnych Rady Miejskiej Pniewy (druk 288/21) 

19. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021. (druk 289/21) 

20. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pniewy na lata 2021 – 2028. (druk 290/21) 

21. Interpelacje i zapytania radnych. 

22. Wolne wnioski i informacje. 



23. Zakończenie 

 

1. Otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak dokonał otwarcia 

XXXV sesji, witając radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Gminy Pniewy Jarosława 

Przewoźnego, Zastępcę Burmistrza, Skarbnika oraz Sekretarza Gminy, pracowników 

Urzędu Miejskiego, gości oraz wszystkich obserwujących obrady online. 

Przewodniczący poinformował zgodnie z wymogami RODO, że obrady Rady 

Miejskiej Pniewy są transmitowane na żywo i utrwalane. Szczegółowe informacje i 

nagrania dostępne są na stronie internetowej Urzędu Miejskiego i w Biuletynie 

Informacji Publicznej. Jednocześnie przypomniał, że wszelkie wystąpienia i 

wypowiedzi poszczególnych osób muszą być zgodne z obowiązującymi przepisami 

dotyczącymi ochrony danych osobowych.  

Ponadto poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy o dostępności cyfrowej 

transmisje sesji podlegają transkrypcji.  

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak zwrócił się do 

radnych o potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Na tej podstawie stwierdził, 

że na ogólną liczbę 15 radnych – w sesji potwierdziło obecność 13, co wobec 

ustawowego składu Rady stanowi kworum umożliwiające kontynuację obrad jak i 

podejmowanie prawomocnych uchwał.  

(Nieobecni radni: Jacek Siminiak, Mateusz Kajzderski) 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak poinformował, że protokół z 

XXXIV sesji został przesłany radnym elektronicznie oraz był dostępny w formie 

analogowej w Biurze Rady. Zapytał, czy Rada przyjmuje wymieniony protokół bez 

czytania, bądź zgłasza w tym przedmiocie uwagi? 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XXXIV sesji.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz 

Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Kajzderski, Jacek Siminiak 

 

4. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak poinformował, że wpłynęły 

wnioski do porządku obrad polegające na:  wykreśleniu punktu 14 „Podjęcie uchwały 

w sprawie zgody na zbycie nieruchomości lokalowej w miejscowości Pniewy (druk 

284/21), oraz dodaniu po pkt 18 jako pkt 19 „Podjęcie uchwały w sprawie diet dla 

sołtysów.” (druk 291/21).  

Niniejsze wnioski stanowią załącznik nr 3 i 4 do niniejszego protokołu. 

 

1) głosowano w sprawie: 

wniosku Burmistrza o wykreślenie pkt 14 "Podjęcie uchwały w sprawie zgody na 

zbycie nieruchomości lokalowej w miejscowości Pniewy" - druk 284/21.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz 

Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek 

Wendt 

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Kajzderski, Jacek Siminiak 



 

2) głosowano w sprawie: 

wniosku Burmistrza o dodanie po pkt. 18 jako pkt 19 "Podjęcie uchwały w sprawie 

diet dla sołtysów" - druk 291/21.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz 

Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek 

Wendt 

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Kajzderski, Jacek Siminiak 

 

Porządek obrad po zmianach:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym.  

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2020/2021, w 

tym o wynikach:  

1) egzaminu ósmoklasisty, egzaminu maturalnego i egzaminu 

potwierdzającego kwalifikacje w zawodzie, z uwzględnieniem działań 

podejmowanych przez szkoły nakierowanych na kształcenie uczniów ze 

specjalnymi potrzebami edukacyjnymi, w szkołach tych typów, których 

prowadzenie należy do zadań własnych jednostki samorządu 

terytorialnego; 



2) nadzoru pedagogicznego sprawowanego przez kuratora oświaty lub 

właściwego ministra  w szkołach i placówkach tych typów i rodzajów, 

których prowadzenie należy do zadań własnych jednostki samorządu 

terytorialnego”.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu współpracy Gminy Pniewy z 

organizacjami pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w roku 2022”. (druk 279/21) 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Ochrony Zdrowia 

Psychicznego w Gminie Pniewy na                            lata 2022-2024. (druk 280/21) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii pod nazwą Gminny Program Przeciwdziałania Uzależnieniom w 

Gminie Pniewy na rok 2022. (druk 281/21) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu finansowania przedsięwzięć 

związanych z likwidacją wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 

Pniewy w latach 2021-2022. (druk 282/21) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zbycie nieruchomości lokalowej w 

miejscowości Pniewy. (druk 283/21)  

14. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu aktywizacji gospodarczej przy ul. Poznańskiej w 

Pniewach. (druk 285/21)  

15. Podjęcie uchwały w sprawie dotacji na sfinansowanie prac przy zabytku – 

budynku kościoła pw. św. Wawrzyńca w Pniewach. (druk 286/21) 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Gminy Pniewy. (druk 

287/21)  

17. Podjęcie uchwały w sprawie diet radnych Rady Miejskiej Pniewy (druk 

288A/21)  

18. Podjęcie uchwały w sprawie diet dla sołtysów (druk 291/21) 

19. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021. (druk 289/21) 

20. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pniewy na lata 2021 – 2028. (druk 290A/21)  

21. Interpelacje i zapytania radnych. 

22. Wolne wnioski i informacje. 

23. Zakończenie. 



5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak odczytał informację o 

działaniach w okresie międzysesyjnym. 

Informacja Przewodniczącego Rady stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Gminy Pniewy Jarosław Przewoźny przedstawił sprawozdanie z 

działalności w okresie międzysesyjnym od dnia 28 października 2021 r. do  

25 listopada 2021 r. - zgodnie z załącznikiem nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

O godz.15.53 na sesję przybył radny Mateusz Kajzderski. 

 

W odniesieniu do informacji Burmistrza, w celu uzyskania szczegółowych informacji  

zapytania złożyli radni: 

− Zbigniew Drgas 

− Paweł Prętki 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Gminy Jarosław Przewoźny. 

 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że nie przyjęto 

żadnych wniosków. 

 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 

2020/2021, w tym o wynikach:  

1) egzaminu ósmoklasisty, egzaminu maturalnego i egzaminu 

potwierdzającego kwalifikacje w zawodzie, z uwzględnieniem działań 

podejmowanych przez szkoły nakierowanych na kształcenie uczniów ze 

specjalnymi potrzebami edukacyjnymi, w szkołach tych typów, których 

prowadzenie należy do zadań własnych jednostki samorządu 

terytorialnego; 

2) nadzoru pedagogicznego sprawowanego przez kuratora oświaty lub 

właściwego ministra  w szkołach i placówkach tych typów i rodzajów, 



których prowadzenie należy   do zadań własnych jednostki samorządu 

terytorialnego”.  

Niniejsza informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Informację oświatową przedstawiła Kierownik Ref. Oświaty Adrianna Chojan 

zgodnie z prezentacją multimedialną, której wydruk stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 

 

W dyskusji głos zabrali radni: 

− Teresa Smorawska 

− Szymon Krawczyk 

− Paweł Prętki 

 

O godz. 17.08 Przewodniczący Rady ogłosił 15.minutową przerwę w obradach. 

Po przerwie wznowił obrady. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o sprawdzenie kworum. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu współpracy Gminy Pniewy z 

organizacjami pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w roku 2022”. (druk 279/21, opin. K. 

OKiSS) I.Nowak 

Projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Referent Iwona Nowak. 

  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych przedstawił 

pozytywną opinię Komisji do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie „Programu współpracy Gminy Pniewy z organizacjami 

pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w roku 2022”. (druk 279/21).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon 

Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, 

Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, 

Marek Wendt 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie  

UCHWAŁĘ NR XXXV/271/21  

w sprawie „Programu współpracy Gminy Pniewy z organizacjami 

pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w roku 2022”.  

Uchwała stanowi załącznik 9 do niniejszego protokołu 

 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Ochrony 

Zdrowia Psychicznego w Gminie Pniewy na lata 2022-2024. (druk 280/21) 

Projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Dyrektor Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Pniewach Bernadeta Markiewicz. 

 

Głos w sprawie projektu uchwały zajęli radni: 

− Jacek Piechocki 

− Teresa Smorawska 

− Krzysztof Matuszak 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych przedstawił 

pozytywną opinię Komisji do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego w 

Gminie Pniewy na lata 2022-2024. (druk 280/21).  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon 

Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, 

Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, 

Marek Wendt 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXV/272/21 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego w 

Gminie Pniewy na lata 2022-2024. 

Uchwała stanowi załącznik 10 do niniejszego protokołu 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii pod nazwą Gminny Program 

Przeciwdziałania Uzależnieniom w Gminie Pniewy na rok 2022. (druk 

281/21)  

Niniejszy projekt uchwały przedstawił Zenon Puk, Przewodniczący GKPiPA 

zgodnie z treścią.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych przedstawił 

pozytywną opinię Komisji do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii pod nazwą 

Gminny Program Przeciwdziałania Uzależnieniom w Gminie Pniewy na rok 2022. 



(druk 281/21).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon 

Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, 

Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, 

Marek Wendt 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXV/273/21 

w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii pod 

nazwą Gminny Program Przeciwdziałania Uzależnieniom w Gminie Pniewy na 

rok 2022. 

Uchwała stanowi załącznik 11 do niniejszego protokołu 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu finansowania przedsięwzięć 

związanych z likwidacją wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 

Pniewy w latach 2021-2022. (druk 282/21)  

Niniejszy projekt uchwały przedstawiła Inspektor Justyna Czepczyńska zgodnie z 

treścią. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego przedstawił pozytywną opinię 

Komisji do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie zasad i trybu finansowania przedsięwzięć związanych z likwidacją 



wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Pniewy w latach 2021-2022. (druk 

282/21).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon 

Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, 

Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, 

Marek Wendt 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXV/274/21 

w sprawie zasad i trybu finansowania przedsięwzięć związanych z 

likwidacją wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Pniewy w latach 

2021-2022. 

Uchwała stanowi załącznik 12 do niniejszego protokołu 

 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zbycie nieruchomości lokalowej w 

miejscowości Pniewy. (druk 283/21, opin. K. RG)  

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Kierownik Anna 

Straśko. 

 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego poinformował, iż Komisja 

wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie zgody na zbycie nieruchomości lokalowej w miejscowości 

Pniewy. (druk 283/21).  



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon 

Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, 

Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, 

Marek Wendt 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXV/275/21 

w sprawie zgody na zbycie nieruchomości lokalowej w miejscowości Pniewy.  

Uchwała stanowi załącznik 13 do niniejszego protokołu 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zbycie nieruchomości lokalowej w 

miejscowości Pniewy. (druk 284/21, opin. K. RG)  

Projekt wycofany na wniosek Burmistrza Gminy Pniewy. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu aktywizacji gospodarczej przy ul. Poznańskiej w 

Pniewach. (druk 285/21) 

Burmistrz Gminy Jarosław Przewoźny przybliżył cel i wagę opracowywanego 

planu dla rozwoju miasta i gminy. 

 

W dalszej kolejności projekt uchwały przedstawił zgodnie z treścią  Inspektor Jerzy 

Franek. 

W sprawie projektu uchwały głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof 

Matuszak. 

 



Komisja Rozwoju Gospodarczego wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego 

projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

aktywizacji gospodarczej przy ul. Poznańskiej w Pniewach. (druk 285/21).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon 

Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, 

Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, 

Marek Wendt 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXV/276/21 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

aktywizacji gospodarczej przy ul. Poznańskiej w Pniewach. 

Uchwała stanowi załącznik 14 do niniejszego protokołu 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie dotacji na sfinansowanie prac przy zabytku – 

budynku kościoła pw. św. Wawrzyńca w Pniewach. (druk 286/21) 

Niniejszy projekt uchwały przedstawił Kierownik Jacek Korpik zgodnie z treścią. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Teresa Smorawska  - czy Lech ? 

poinformowała, iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 



Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie dotacji na sfinansowanie prac przy zabytku – budynku kościoła 

pw. św. Wawrzyńca w Pniewach. (druk 286/21).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa 

Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

PRZECIW (2) 

Przemysław Chojan, Jacek Piechocki 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła przy dwóch głosach przeciwnych 

 

UCHWAŁĘ NR XXXV/277/21 

w sprawie dotacji na sfinansowanie prac przy zabytku – budynku kościoła pw. 

św. Wawrzyńca w Pniewach 

Uchwała stanowi załącznik 15 do niniejszego protokołu 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Gminy Pniewy. 

(druk 287/21) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Inspektor Lidia 

Drobnik. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Teresa Smorawska poinformowała, 

iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 



Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Gminy Pniewy. (druk 287/21).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon 

Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, 

Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, 

Marek Wendt 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXV/278/21 

w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Gminy Pniewy 

Uchwała stanowi załącznik 16 do niniejszego protokołu 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie diet radnych Rady Miejskiej Pniewy (druk 

288A/21, opin. K. BiF)  

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Kierownik Ryszard 

Napierała. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Teresa Smorawska poinformowała, 

iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie diet radnych Rady Miejskiej Pniewy (druk 288/21).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon 

Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, 

Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, 

Marek Wendt 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXV/279/21 

w sprawie diet radnych Rady Miejskiej Pniewy 

Uchwała stanowi załącznik 17 do niniejszego protokołu 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie diet dla sołtysów. (druk 291/21) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Kierownik Ryszard 

Napierała. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Teresa Smorawska poinformowała, 

iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

W dyskusji wziął udział radny: 

- Jacek Piechocki 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie diet dla sołtysów. (druk 291/21).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon 

Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, 



Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, 

Marek Wendt 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXIV/280/21 

w sprawie diet dla sołtysów 

Uchwała stanowi załącznik 18 do niniejszego protokołu 

 

20. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021. (druk 289/21,  

opin. K. BiF)  

Aspekty zmian przybliżył Burmistrz Gminy Jarosław Przewoźny oraz zwrócił 

uwagę na skuteczne działania w zakresie redukcji zadłużenia Gminy. 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Skarbnik Gminy 

Elżbieta Bandurowicz.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Teresa Smorawska poinformowała, 

iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021. (druk 289/21).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon 

Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, 

Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, 

Marek Wendt 



NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXV/281/21 

o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 

Uchwała stanowi załącznik 18 do niniejszego protokołu 

 

21. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pniewy na lata 2021 - 2028. (druk 290/21) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Skarbnik Gminy 

Elżbieta Bandurowicz. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Teresa Smorawska poinformowała, 

iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXV/282/21 

o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pniewy 

na lata 2021 – 2028 

Uchwała stanowi załącznik 19 do niniejszego protokołu 

 

22.  Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Jacek Piechocki poruszył tematy: 

− umowy prosumenckiej dla instalacji fotowoltaicznej na szkole podstawowej, 

− faktur i zgód za i na przesył energii, 

− usterek instalacji i reakcji wykonawcy, 

− muru przy liceum i możliwości gwarancyjnych, 

− wystąpienia pokontrolnego Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

 



Radny Zbigniew Drgas w sprawie problemów z oświetleniem ulicznym w 

Jakubowie i w Chełmnie. 

 

Do pytań odnieśli się Burmistrz Gminy Jarosław Przewoźny oraz Zastępca 

Burmistrza Józef Ćwiertnia. Podkreślone zostało, że instalacja fotowoltaiczna 

na Szkole Podstawowej w Pniewach w ocenie nadzoru budowlanego nie jest 

samowolą budowlaną. 

 

22. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak odczytał pismo 

Naczelnika Urzędu Skarbowego w Nowym Tomyślu w sprawie oświadczeń 

majątkowych.  

 

Burmistrz Gminy Jarosław Przewoźny podziękował radnym za dzisiejszą dyskusję  

utrzymaną na kulturalnym poziomie. Zwrócił się, w kontekście sprawy instalacji 

fotowoltaicznej na szkole podstawowej, o sprawdzanie informacji przekazywanych 

mieszkańcom, tak aby nikogo nie krzywdzić i nie poniewierać. 

 

Radny Jacek Piechocki odpowiedział, że nikogo nie sponiewierał. A sam czuje się 

obrażony. Wypełnia swoją rolę radnego przekazując informacje.  

 

23.  Zakończenie. 

Z uwagi na zrealizowanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy 

Krzysztof Matuszak podziękował uczestnikom za udział i XXXV sesję Rady 

Miejskiej uznał za zakończoną. 

 

Sporządziła             Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Magda Balcer                                Radny Krzysztof Matuszak  

 

 

 

 

 


